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Abstract (en)
[origin: WO9206630A1] Supporting device (1) such as a grab-bar which can be pivoted in an upright position. In its horizontal position, the grab-
bar presents a lower positioned part (5), used as arm-support during in-use position of the toilet. A higher part (9, 10) which makes one part with the
former lower part (5), is used by the toilet user as an assistance for sitting down or standing up from the toilet.

Abstract (fr)
Dispositif d'appui (1) se présentant sous la forme d'une poignée de sécurité pouvant pivoter en position verticale. Dans sa position horizontale la
poignée de sécurité présente une partie inférieure (5) utilisée comme soutien pour les bras lors de l'utilisation des toilettes. Une partie supérieure (9,
10) solidaire de ladite partie inférieure (5) sert à aider l'utilisateur des toilettes pour s'asseoir sur une cuvette de wc ou pour se relever.
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